

Tarify dle vnitřního mzdového předpisu UK
platnost k: 1. 1. 2022

Třída	ROZPĚTÍ TARIFU		výpočet dle předpisu	
	Dolní hranice	Horní hranice	Dolní hranice	Horní hranice
			MIN	MIN +
L1	29 400 Kč	44 100 Kč	ZM 7	50 %
L2	31 400 Kč	53 380 Kč	ZM 7 + 2000	70 %
VP1	26 600 Kč	42 560 Kč	ZM 6	60 %
VP2	29 400 Kč	55 860 Kč	ZM 7	90 %
VP3	32 400 Kč	74 520 Kč	ZM 8	130 %
AP1	29 400 Kč	44 100 Kč	ZM 7	50 %
AP2	31 400 Kč	56 520 Kč	ZM 7 + 2000	80 %
AP3	32 400 Kč	74 520 Kč	ZM 8	130 %
AP4	35 400 Kč	84 960 Kč	ZM 8 + 3000	140 %

					Zaručená mzda (vstup)	
					dle nařízení vlády č. 405/2021 z 5.11.2021	
ostatní zam.	Dolní hranice	Horní hranice		MIN +	minimální mzda	16 200 Kč
1	16 200 Kč	19 440 Kč	ZM 1	20 %	ZM 1 =	16 200 Kč
2	17 900 Kč	23 270 Kč	ZM 2	30 %	ZM 2 =	17 900 Kč
3	19 700 Kč	25 610 Kč	ZM 3	30 %	ZM 3 =	19 700 Kč
4	21 800 Kč	32 700 Kč	ZM 4	50 %	ZM 4 =	21 800 Kč
5	24 100 Kč	38 560 Kč	ZM 5	60 %	ZM 5 =	24 100 Kč
6	26 600 Kč	42 560 Kč	ZM 6	60 %	ZM 6 =	26 600 Kč
7	29 400 Kč	52 920 Kč	ZM 7	80 %	ZM 7 =	29 400 Kč
8	32 400 Kč	64 800 Kč	ZM 8	100 %	ZM 8 =	32 400 Kč